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Locatie: Clubhuis 
Notulist: Erik Schwencke 
Jaarverslag: Henk van Muijen 
Power Point presentatie: Erik Schwencke 
Aanwezig:  
Naast de 4 bestuursleden (Henk van Muijen, Korstiaan Rietveld, Nathalie van Schoonhoven en Erik 
Schwencke) zijn er nog 8 aanwezigen: 
René de Jong, Rebbeca Kamminga, Hans Kleyweg, Dewi van der Lans, Jolanda Paardekooper, Lia 
Prins, Pieter Vos, Babette van ‘t Zelfde 
Afwezig met kennisgeving: 
Machiel Parel en Loes Stomph 
 

1. Opening (incl. ingekomen stukken) 
 
Voorzitter, Henk van Muijen, opent om circa 20.30 uur deze Algemene Ledenvergadering  en heet alle 
aanwezigen van harte welkom, in het bijzonder René de Jong en Babette van ‘t Zelfde (Leden 
 van Verdienste) 
Ingekomen stukken: brief van de kascommissie (wordt behandeld bij agendapunt 5). 
 

2. Notulen vorige ALV d.d. 14 juli 2022 
 

De notulen van de vorige Ledenvergadering d.d. 14 juli 2022 zijn via de website aan alle leden ter 
inzage beschikbaar gesteld.  
Geen van de aanwezigen heeft over deze notulen opmerkingen of vragen. Derhalve worden deze 
notulen goedgekeurd door de vergadering. Dewi van der Lans verzoekt of de notulen eerder op het 
alleen voor leden toegankelijke deel van de website geplaatst kunnen worden. Pieter Vos vraagt zich 
af of dat ook niet met de financiële jaarstukken kan.  
 

3. Bestuurs-mededelingen 
 

Voorzitter brengt de volgende aandachtspunten naar voren die ook nader onder de aandacht 
worden gebracht  in het Jaarverslag 2022-2023:  

• Waterveld afgelopen maanden na begin mei gerealiseerd en in gebruik genomen. 

• Installatie zonnepanelen installatie op dak kleedkamers clubhuis.    

• Schilderwerk buitenkant clubhuis en renovatie houtwerk geveldelen is afgelopen maand 
augustus uitgevoerd. 

• Aanleg Ledverlichting velden in de komende maanden. 

• Nieuwe hoofd sponsor Regiobank Papendrecht en continuering 
samenwerkingsovereenkomst met de Hockeywinkel inclusief nieuwe wedstrijdshirts voor alle 
teams in seizoen 2023-2024.  

• Status Aanleg Padelbanen ATV naast terras en veld 2 staat gepland in september. Verdere 
details en informatie zijn verder nog niet bekend evenals activiteiten Fit Everywhere op 
Sportpark Souburgh. 

• Ledenbehoud en ledenwerving vragen meer aandacht. 
 

4. Jaarverslag 2022-2023 
 
Het eerste volle seizoen na de Corona jaren is voor HC Souburgh goed verlopen, alhoewel de 
gevolgen van de strijd in Ukraine politiek steeds meer naar voren kwamen. In dit seizoen hebben we 
helaas afscheid genomen van Diny Raams die in april 2023 op 81-jarige leeftijd overleden is. Zij was 
vanaf oprichting lid van onze vereniging. Ook kregen we het trieste bericht van het overlijden van de 
vader van ons jeugdlid Yenthe en partner van haar moeder Claudia Gooijer. Er is op gepaste wijze 
door bestuur medeleven betoond. 
 
Voor onze vereniging is het wel het seizoen van het nieuwe waterveld geworden. Een positief besluit 
van de Gemeenschappelijke Regeling Sportpark Souburgh (GRSS) om door te gaan met de aanleg 
van een waterveld als vervanging van het bestaande zandveld KG2, was een belangrijke stap. 
Daarmee kon in augustus een aanvang gemaakt worden met het opstellen van het bestek. Dit 
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resulteerde uiteindelijk in november tot overleg binnen de gemeenteraad over het verlenen van een 
krediet aan de GRSS voor de aanleg. De raad had echter een aantal vragen die verder uitgezocht 
moesten worden. Als vereniging hebben we daar behoorlijk wat tijd aan besteed. Gelukkig 
resulteerde deze inspanning in een positief besluit van de Gemeenteraad op 14 februari 2023 om de 
lening te verstrekken. Daarna is het snel gegaan. Bestek definitief maken, uitvoering van de 
tenderfase en selectie van de aannemer Antea. Deze is begin mei begonnen met de aanleg. De 
taskforce Waterveld Souburgh, bestaande uit Erik Schwencke, Ad de Gruiter, Pieter Vos, Korstiaan 
Rietveld, Bart Romeijn en Henk van Muijen, heeft veel tijd besteed om de belangen van onze 
vereniging in dit proces te bewaken en bespreekbaar te maken. Uiteindelijk heeft dit geleid tot een 
mooi en goed waterveld dat half juli bespeelbaar was. 
 
Hiermee is een lange periode van ongeveer 4 jaar positief afgerond voor onze vereniging. Een 
belangrijke voorwaarde om bij te blijven op hockey-technisch niveau en aantrekkelijker te worden 
voor onze leden en hopelijk ook voor nieuwe leden. Bij deze ook een woord aan iedereen die 
hieraan heeft bijgedragen, met name aan Gemeente Alblasserdam en de GRSS. Een speciaal 
woord van dank gaat uit naar Ad de Gruiter, die met zijn waterveldkennis ons bijzonder goed 
geholpen heeft om onze belangen in de voorbereiding en tijdens de aanleg van het waterveld 
duidelijk te maken. 
 
Dit waterveld zien wij als een belangrijke voorwaarde voor een duurzame ontwikkeling van onze 
vereniging. In de discussie met de Gemeenteraad over het verstrekken van de lening aan de GRSS, 
zijn duurzame oplossingen op het gebied van watergebruik en energiekosten als randvoorwaarde 
voor een akkoord bepaald. Water, uit de hoofdwatergang die naast het clubhuis loopt, wordt gefilterd 
op het veld gespoten. Daardoor hoeven we geen leidingwater te gebruiken. Pompenergie voor deze 
beregening wordt gecompenseerd met de aanleg van 12 zonnepanelen op het dak van de 
kleedkamers. 
 
Deze 12 panelen brengen meer dan genoeg energie op voor de pompcompensatie, zodat er 
voldoende overblijft voor onze elektrische koel- en vries voorziening ten behoeve van de bar. 
 
Daarnaast hebben we ook de voorbereiding voor de aanleg van ledverlichting op onze beide velden 
opgestart. De overheid kent hiervoor de BOSA subsidie regeling waarmee 30% van deze investering 
wordt gesubsidieerd. Deze is aangevraagd en toegekend. De GRSS financiert de ledverlichting op 
het nieuwe waterveld; die voor ons zandveld moeten we zelf als vereniging betalen. Daarmee kan 
ook een verdere verduurzaming worden ingevuld op ons energieverbruik. Ledverlichting zorgt voor 
een behoorlijke besparing op energie. In het clubhuis zijn lampen ook vervangen door ledverlichting 
en ook de bovenlichten van de kleedkamers zijn vervangen door glas met een hogere 
isolatiewaarde. 
 
Het opknappen van de buitenkant van ons clubhuis is in de afgelopen maand ook ter handgenomen 
en voltooid. Houtwerk aan de onderzijde rondom compleet vervangen door Trespa stroken, en 
rabatdelen deels vervangen of opgeknapt waarna het hele clubhuis aan de buitenzijde twee keer is 
geschilderd. Al eerder, met name dit voorjaar, was de keuken ook volledig gemoderniseerd, 
waarmee de inrichting ook voldoet aan de moderne eisen. 
 
In augustus 2022 is het seizoen met trainingen en oefenwedstrijden van start gegaan, gevolgd door 
het begin van de competitie in de tweede week van september. Zoals onze gewoonte, werd het 
seizoen “afgeslagen” met het F&F toernooi waaraan veel van onze leden, oud leden en 
families/vrienden deelnamen. 
 
De eerste helft van de veldkompetitie is goed verlopen met een herindeling na de Herfstvakantie 
voor een groot aantal teams. Hierna kwam begin december de zaalhockeykompetitie op gang met 
trainingen en gelukkig een volledige kompetitie. Ondanks dat het moeilijk is om zaalruimte te kunnen 
huren, zijn we er in geslaagd iedereen voldoende trainingsuren aan te kunnen bieden. Twee teams 
zijn zaalkampioen geworden, nl M09-1 en J018-1. Ook de F-jes hebben een aantal keer met elkaar 
getraind. 
 
De tweede helft van het veldseizoen is spetterend van start gegaan met een winter BBQ. Deze 
kwam in de plaats van de traditionele Nieuwjaarsreceptie inclusief een clinic voor de jeugd. 
Ongeveer 134 leden en ouders kwamen hier op af. Het veldseizoen liep verder goed met de 
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volgende jeugdkampioenen: J09-1, M09-1, -2, M012-1, J012-1, J014-1, M016-1. Deze teams zijn 
allemaal in juni gehuldigd. Bij de senioren werd Dames 2 terecht kampioen na een sterk gespeeld 
seizoen. Heren 1 olv Hein Dungelmann en Guillerm van der Lans, wist zich prima in de middenmoot 
van de 3e klasse te handhaven. Een goed resultaat, mede omdat ze oorspronkelijk naar de 4e klasse 
waren gedegradeerd. Dames 1 eindigde ook in de middenmoot. Al met al een succesvol seizoen 
voor onze vereniging en met redelijk hoge klassering van het merendeel van onze teams, heeft 
iedereen goed op eigen niveau kunnen presteren. 
 
Het seizoen werd voor de jongste jeugd afgesloten met een einddag waaraan 16 teams deel namen. 
Voor de senioren werd als afsluiting een TD georganiseerd waar ook afscheid genomen werd van 
Joyce Visser en Ad de Gruiter als trainer/coach van dames 1. Na 5 jaar inzet voor HC Souburgh 
hebben ze besloten om bij ons te stoppen. Jammer genoeg is er ook besloten om te stoppen met 
het G-team. Aantal spelers/speelsters werd te klein om hier mee door te gaan. Dit vinden we als 
vereniging jammer omdat het belangrijk is dat iedereen in onze samenleving in staat gesteld moet 
worden om te bewegen. 
 
Geen wedstrijd zonder scheidsrechters. Geen goed opererend team zonder coaches, managers en 
spelbegeleiders. Geen bar zonder barbezetting. Gelukkig zijn we nog steeds in staat de breedte 
teams hierin te faciliteren dankzij de inzet van onze vrijwilligers. Geen wedstrijdresultaat zonder 
trainingsinspanning. Vele trainers hebben hieraan bijgedragen en om hun een apart gezicht te 
geven, zijn trainers-hoodies ter beschikking gesteld. Hiermee ziet iedereen wie onze trainers zijn, die 
daarmee een belangrijke uitstraling krijgen. De hockeytechnische activiteiten worden ondersteund 
door onze Technische Manager Stijn Couwenberg met assistentie van Bauke Bickel. 
 
Ook werden een aantal andere evenementen georganiseerd. Zo was er de pizza-avond van 
veteranen 45+, een aantal feesten en andere activiteiten tijdens wedstrijddagen en daar buiten. Een 
belangrijk evenement was de sponsorloop voor het Prinses Maxima Centrum. Daarmee 
ondersteunde HC Souburgh en een groot aantal sponsors ons jeugdlid Louise Ippel. In totaal wist zij 
met haar familie een bedrag van €14537.- op te halen, waar de Souburgh-familie €8886.- aan 
bijdroeg. Het doet het bestuur goed dat zo veel deelnemers hieraan hebben mee gedaan. 
 
We mogen ons gelukkig prijzen dat we een hechte vereniging zijn met trouwe leden. Het aantal 
opzeggingen dit jaar volgt het normale patroon. Wel blijft de instroom wat achter. Dit heeft te maken 
met de snelle groei van meisjesvoetbal en problemen met het zwembad in Alblasserdam. Ouders 
kiezen vaak voor het lidmaatschap van een sport nadat hun jonge kinderen hebben leren zwemmen. 
Dat schuift nu allemaal wat op. Bij de oudere leeftijden zijn we geconfronteerd met het feit dat een 
grote groep in Nederland van ongeveer 700.000 personen na de Corona tijd niet meer aan het 
sporten gaat. Gelukkig begint zich dat iets te keren, maar er is extra aandacht nodig. Ook werkt de 
demografische ontwikkeling in de gemeente Alblasserdam niet mee. Een belangrijk deel van de 
bevolking sport vanuit religieuze overwegingen niet. Het blijft dus moeilijk om een deel van de 
bevolking en met name jeugd aan het bewegen te krijgen. Niets voor niets wordt daar door de 
overheid via het Sportakkoord aandacht aan besteed en als vereniging participeren we daar in 
gemeenteverband ook behoorlijk in mee. Niet alleen vanuit onze maatschappelijke 
verantwoordelijkheid als vereniging, maar ook omdat dit een van de mogelijkheden is om potentieel 
meer leden aan te trekken. Om ons hierin te ondersteunen, is door het Sportakkoord €1000.- ter 
beschikking gesteld. Dit geld wordt gebruikt voor de organisatie van 2 open dagen in mei en 
september 2023. 
 
Ook aan activiteiten zoals het Zomerpaspoort, Kaboutersport, Koningsdagspelen, Sportdag voor 
basisscholen, etc doen we als vereniging mee. Daarmee hopen we belangstelling voor de 
hockeysport te stimuleren. 
 
Al met al heeft vermindering van het aantal leden ook een financiële consequentie. We zijn gelukkig 
de afgelopen jaren goed door gekomen, mede dankzij de inspanningen van onze penningmeester 
Erik Schwencke. Hierdoor hebben we optimaal gebruik kunnen maken van de Corona 
ondersteunende maatregelen van de overheid en investeringssubsidies zoals de Bosa. Ook 
sponsoring heeft grote aandacht. We zijn zeer blij met onze bordsponsors, jeugdondersteuning via 
o.a. SSN en onze nieuw shirtsponsor Regiobank. Met de Hockeywinkel zijn we in een afsluitend 
overleg voor een contract voor 2x3 jaar. In deze nieuwe overeenkomst zijn shirts voor de hele 
vereniging opgenomen. Ook acties zoals de clubkasrun en de Grote Clubactie zijn belangrijke 
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alternatieve inkomstenbronnen. HC Souburgh is een financieel gezonde vereniging, echter op 
langere termijn zal het aantal leden moeten groeien om de financiële huishouding duurzaam te 
houden. Hiermee blijven we in staat om alle activiteiten uit te kunnen voeren, die we nodig vinden 
voor een gezonde vereniging. 
 
Het bestuur heeft minstens 1x per maand vergaderd en daarnaast ook vergaderingen bijgewoond 
van de commissies die onder een betreffend bestuurslid valt. Met de TC wordt regelmatig overlegd 
om het seizoen te evalueren, stil te staan bij het komende seizoen en beleidsinvulling van de TC te 
bespreken. 
 
Met de gemeente Alblasserdam is ook regelmatig contact op diverse niveaus, variërend van college, 
gemeenteraad tot uitvoerend kader in gemeentehuis en buitendienst. Ook met het bestuur van de 
Gemeenschappelijke Regeling Sportpark Souburgh wordt regelmatig overleg gevoerd als lid van de 
adviesraad. Er is ook regelmatig contact met de KNHB via onze accountmanager. 
 
Het is een goede gewoonte om aan het einde van het jaarverslag iedereen hartelijk te danken die dit 
seizoen bijgedragen heeft om Souburgh te laten draaien. Het kader, zowel professioneel als 
vrijwillig, commissies, scheidsrechters, ouders, onze sponsoren en uiteraard alle leden van HC 
Souburgh, die zich tijdens dit seizoen wederom kranig, sportief en voorbeeldig hebben gedragen. 
Diverse verslagen van onze commissies geven een uitgebreider beeld van hun activiteiten en waar 
ze voor staan. Om onze dank uit te spreken, zijn alle vrijwilligers uitgenodigd voor de 
vrijwilligersborrel op 9 juni 2023. Hier nam René de Jong afscheid als lid van de 
scheidsrechterscommissie. Hij heeft daarin 30 jaar zijn steentje bijgedragen. Ook Eliane Kleijweg 
heeft aangegeven te stoppen als materiaalcommissaris. Ook zij heeft lange tijd haar inzet hierin 
getoond, waarvoor onze dank. 
 
De scheidsrechters fluit is dit seizoen uitgereikt aan Jurjen Oskamp en de JW Post Trofee ging naar 
Isabel van Heck. Beiden zijn tijdens aparte bijeenkomsten hiervoor in het zonnetje gezet. 
 
Last, but not least, wil ik graag persoonlijk mijn mede bestuursleden voor hun inzet en toewijding 
bedanken. Korstiaan Rietveld heeft aangegeven om wegens privé reden te stoppen met zijn taken 
als bestuurslid. Hij heeft dit een groot aantal jaren gedaan en we begrijpen en respecteren zijn 
overwegingen. We hebben in Anne-Marie de Graaf-Dekker een enthousiaste vervangster voor 
Korstiaan gevonden en ik wens haar alle succes in deze nieuwe functie toe. Zij neemt de taken van 
Nathalie van Schoonhoven over als bestuurslid jeugd. Nathalie, die al langer deel uitmaakt van het 
bestuur, neemt de taken van Korstiaan over en zal dat zeker goed oppakken. Ook Erik Schwencke, 
onze penningmeester/secretaris, besteedt veel tijd aan onze vereniging en heeft er voor gezorgd dat 
we een financieel gezonde vereniging zijn. 
 

5. Winst en Verlies Rekening seizoen & Balans seizoen 2022-2023 en Verslag 
kascommissie 
 

Toelichting Winst- en Verliesrekening 

Inkomsten (x€ 1.000) 

                     
 Begroting      V & W 2022-2023 

Contributies etc.         79,2                     78,2 

Sponsoring etc.          13                        18,4 

TASO subsidie           12                        12 

Jeugdsubsidies            1,6                       2,4 

De Grote Clubactie      2,0                       2,2     

Baropbrengst             30                        28  

Totaal                       137,8                    141,2      

Toelichting inkomsten 
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 Minder leden                               - €1.000   
 Nieuwe reclameborden KG 1     + €   750  
 Jubileum gift St. De Kaai            + €2.500 

 Extra subsidie Sportakkoord      + €1.000 

 Volvo club bonus                        + €1.000 

 Minder baropbrengst                  - € 2.000 

 
Ontwikkeling ledenaantal 
 

Seizoen: 23-24  22-23  21-22  20-21  19-20  18-19  17-18 

01/07       288     319     321    340      372     391     420  

31/12     336     350    345     389      392     423 

30/06      336     351    356     403      426     450 

 
Baromzet/-inkopen 

Baropbrengst    

Periode 01.06.2022 t/m 31.05.2023: € 27.910 

Periode 01.06.2022 t/m 18.07.2023: € 35.188 

Barinkoop 

Periode 01.06.2022 t/m 31.05.2023: € 13.314 

Periode 01.06.2022 t/m 18.07.2023: € 17.596 

Winst 

Periode 01.06.2022 t/m 31.05.2023: € 14.596   (110 %) 

Periode 01.06.2022 t/m 18.07.2023: € 17.592 (100 %) 
 

Kosten (x € 1.000) 

            
            Begroting  V & W 2022-2023 

Huisvesting              19,5        16,9 

Terreinen                 21,5        21 

Materialen                 4,8          5,7 

KNHB                      14,3       13,7 

Coaching & training 44,6       46,4 

Organisatie, LISA    10,6       13,3  

Verzekeringen, Bank 

Barinkopen              15          13,3 

Afschrijvingen            5,1         5,2 

Reserveringen           2,0         5,7 

Totaal                    137,8     141, 2 

Toelichting kosten 

 Energie : lager BTW tarief 2022, 9 % i.p.v. 21 % 

 Huurvelden: geen huurlasten KG 2 tijdens renovatie/vervanging van 1 mei t/m 15 juni 2023 

 Meer hoodies voor trainers aangeschaft dan voorzien 

 Lagere KNHB Contributie door minder leden 
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 Extra inzet trainers  
 Prinses Maxima fonds niet voorzien 

 Extra kosten door winter BBQ 

 
Toelichting Balans 
 

                                           31.05.2022       31.05.2023 

ACTIVA                                      €                        € 

Vaste activa                            24.737               23.725 

Voorraden                  2.340                3.237 

Debiteuren                                 5.030                4.340* 

Liquide middelen                   152.862             156.887 

Totaal          184.969            188.189 

 

PASSIVA                                      €                        € 

Crediteuren                              16.878              16.673* 

Reserveringen                         55.179              58.603 

Kapitaal                          112.912            112.912 

Totaal                                     184.969            188.189 

 

 * Inmiddels ontvangen en voldaan 

 
Algemene conclusie is dat we nog steeds een gezonde financiële positie hebben. 
 
Er waren geen relevante vragen over de financiële verantwoording (W&V Rekening 2022-2023 en 
Balans 2022-2023 tijdens de vergadering. 
 
Verslag Kascommissie 
 
De voorzitter leest de ingekomen brief van de kascommissie voor, die dit jaar bestond uit Rebecca 
Kamminga en Jacqueline Stigter. Zij melden dat de stukken in orde zijn bevonden en stellen aan de 
vergadering voor om het bestuur en de penningmeester décharge te verlenen voor het seizoen 2022-
2023. Aldus wordt door de vergadering besloten. 

 

6. Jaarplannen senioren- en jeugdhockey 
 

Door andere verplichtingen van Jan van Maanen (voorzitter TC) presenteert Henk van Muijen de 
Jaarplannen voor senioren- en jeugdhockey voor het komende seizoen aan de hand van de 
PowerPoint presentatie en geeft Nathalie van Schoonhoven daarna een toelichting van de nieuwe 
opzet van de Jongste Jeugd tot 12 jaar: 
 
Algemeen 
 

• Seizoen 2023/2024 grotendeels geregeld. 

• Iedereen op eigen niveau spelen; niveau zo veel mogelijk verhogen. 

• Door: samenstelling teams, balans aantallen, aandacht keepers, trainers, coaches,  arbitrage, 
opleidingen. 

• Uitgangspunten in ontwikkeling (nieuw beleidsplan TC).  

• Jeugd: indeling op leeftijd, aantallen en sterkte; geen selectietoeslag.  

• Jongste Jeugd: aanpassing vanuit KNHB. 

• Jongens lijn: 1 team per leeftijdscategorie, m.u.v. JO18.  

• Meisjes lijn: MO18-1(sterk), MO18-2 breedte team, MO16-1 (sterk), MO 14 en MO12 op leeftijd. 

• D1/D2: op leeftijd en sociale aspecten. 
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• Het valt niet mee om voor alle teams vaste keepers vinden.  

• Het vinden van voldoende scheidsrechters is een aandachtspunt wat niet alleen speelt bij HC 
Souburgh. De KNHB heeft er voor gekozen voor de competitie wedstrijden van H1 geen bonds- 
scheidrechters  aan te stellen en volgens de nieuwe regels voor de KNHB Jongste Jeugd zijn 
scheidsrechters vervangen door spelbegeleiders. Op de vraag van Dewi van der Lans vanaf 
welke leeftijd jeugdleden worden geacht een scheidsrechters kaart te halen wordt aangegeven 14 
jaar. Er wordt ook aangegeven de teams zelf verantwoordelijk te stellen voor de scheidsrechters. 
 
 

Senioren: 

• Dames 1, Dames 2 en DO25-1 

• Heren 1 en Heren 2 (HO25-1) 

• Heren Veteranen A (45+) 

• G-hockey (geen team, alleen training) 

• Trimmers 45 + trainen op woensdagavond 

• Sevens hockey op de vrijdagavond 
 

Jeugd/Junioren: 

• 3 Jongens jeugdteams (JO16-1, JO14-1 en JO12-1) 

• 7 Meisjes jeugdteams (M018-1, M018-2, MO16-1, MO14-1, MO14-2, MO12-1, MO12-2 ) 

• 5 Jongste jeugdteams (MO10-1, JO9-1, MO9-1, MO9-2, MO8-1) 

• Benjamins (MO61,trainingsgroep) 
 

 

7.  Begroting seizoen 2023-2024 en vaststelling contributie seizoen 2023-2024 
 

Inkomsten (x € 1.000) 

           

 W&Vrek. 2022-2023  Begroting 2023-2024 

Contributies etc.              78,2                  81,2 

Sponsoring etc.               18,4                      22 

TASO/ BOSA subsidie    12                           1 

Jeugdsubsidie                    2,4                       1,4                 

De Grote Clubactie            2,2                       2 

Baropbrengst                   28                        31 

Rente                                                            0,2 

Totaal                            141,2                  138,8 

 

 Kosten (x € 1.000) 

               W&V rek.2022-2023    Begroting 2023-2024 

 Huisvesting               16,9                     18,2 

Terreinen                    21                       22,5 

Materialen                     5,7                      2,3 

KNHB                          13,7                    13,8 

Coaching & training     46,4                    43,2 

Organisatie,             13,3             13,2                   

Verzekeringen, Bank 

Barinkopen                 13,3                    15,5 
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Afschrijvingen               5,2                      7,1 

Reserveringen              5,7                      3,0  

Totaal                       141, 2                 138,8 

 

Toelichting Inkomsten 

 
 Contributie seizoen 2023-2024 

 Verhoging spelende en niet-spelende basis leden 

4,6% Conform CPI Index CBS  
  Zaalhockeybijdrage 2023-2024 

  €10 (wordt € 50,00) 
   Toeslag spelers in selectieteams        
  0%  (blijft € 25,00) ,geldt alleen voor D1 en H1 teams 

  Extra sponsoring (Regiobank Papendrecht en reclameborden) 
 

Toelichting kosten            

Energie kosten verhoging per 01.01.2024: 
 Gas prijs van € 0,20 naar € 0,70 per Nm3 

 Elektriciteit prijs van € 0,05 - €006 naar € 0,17 - € 0,21 per kWh (Eneco) 
 Verhoging energiebelasting (Eneco) 
 Verhoging transportkosten (Stedin) 
 Verhoging elektriciteitsmeting (Joulz) 
 Verlaging door Zonnepanelen en LED verlichting hockeyvelden 1 en 2 

 Verhoging huur velden per 01.01.2024: 
 Kostendekkende huurtarieven sportvelden gemeente Alblasserdam m.i.v. 2024 

  Kosten aanleg water kunstgrasveld veld 2 

  Jaarlijkse CPI index aanpassing. 
 Verhoging afschrijvingen: 

 Investeringen keukenapparaten, aanleg LED verlichting veld 1 en PV-zonnepanelen 
inst.  

 Jaarlijkse reservering schilderen clubhuis 

 
Voorstel Contributie, Zaalhockey-bijdrage & Selectietoeslag 2023/2024 

Het voorstel is om de contributie van het afgelopen seizoen 2022-2023 voor alle leden categorieën 
voor het seizoen 2023-2024 te verhogen met 4,6% conform de CPI inflatie juli 2023 van het CBS.  

Contributie G/LG Hockey €  91,00 

Contributie Senioren 
 

1. Basis lid, niet spelend €  65,00 

2. Trimmers / trainingslid €183,00 

3. Spelend lid €325,00 

Contributie Jongste Jeugd 
 

4. Junioren O6 / Funkey (Benjamins 4 en 5 jaar) €  95,00 

5. Junioren O8 (Benjamins 6 en 7 jaar) €144,00 

6. Junioren O10 (Mini's 8 en 9 jaar) €194,00 

Contributie Jeugd 
 

7. Junioren O12 (10 en 11 jaar) €217,00 

8. Junioren O14 (12 en 13 jaar) €226,00 

9. Junioren O16 (14 en 15 jaar) €256,00 
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10. Junioren O18 (16 en 17 jaar) €268,00 

 
Zaalhockeybijdrage (verplicht voor Jeugd O10 t/m O18) 

 
  €50,00 

 
 
Toeslag speler in selectieteams (D1 en H1) 

 
 
  €25,00 

• Gezinsmaximum contributie (exclusief zaalhockeybijdrage en toeslag speler in selectieteams) 
bedraagt €842,00. 

• Peildatum vaststelling hoogte contributie: 30 september 2023. 

• Inschrijfgeld voor nieuwe leden (eenmalige kosten) bedraagt €30,00. 

• Contributie-inning vindt in principe plaats via automatische incasso. 

• Indien de contributie inning niet via een automatische incasso kan plaatsvinden, wordt €10,00 
administratiekosten in rekening gebracht. 

• Nieuwe leden kunnen uitsluitend per automatische incasso betalen. 

• Contributie-inning middels automatische incasso zal in twee gelijke termijnen plaatsvinden: eind 
september 2023 of na aanmelding en eind januari 2024. 

• Inning zaalhockeybijdrage eind december 2023. 

• De contributie is inclusief afdracht KNHB lidmaatschap en premies collectieve aanvullende 
ongevallenverzekering en W.A. verzekering. 

Er waren geen opmerkingen en vragen over de Begroting 2023-2024 en Voorstel Contributie, 
Zaalhockey-bijdrage & Selectietoeslag 2023/2024 van aanwezigen. 

Aanwezigen ALV gaan akkoord met de Begroting 2023-2024 en het voorstel Contributie, Zaalhockey-
bijdrage & Selectietoeslag 2023/2024. 

8. Wijziging Statuten, Huishoudelijk Reglement en Tuchtreglement 
 

• Statuten (na goedkeuring tijdens de vorige ALV van 14 juli 2022) door de Notaris 
geformaliseerd en gedeponeerd bij de KVK, etc.  

• Daarna is een pfd van de geformaliseerde versie van de Statuten naar de KNHB verzonden  
• Ter inzage voor alle leden opgeslagen op het alleen toegankelijke deel van de website  
• Evenals het Huishoudelijk Reglement. 

 

9. Verkiezing kascommissie en benoeming overige commissies 
 
Kascommissie 
 
Seizoen 2023-2024 
 

• Rebecca Kamminga  

• Christien Kraaijeveld 

• Pieter Vos, reserve. 
 
De ALV gaat akkoord met deze benoemingen voor seizoen 2023-2024 
 
Overige commissies 
 
De samenstelling van alle commissies wordt via de PowerPoint presentatie getoond aan de 
vergadering.  
De invulling/ samenstelling van de activiteitencommissie is geheel vacant. 
Alle activiteiten worden op het ogenblik door de Barcommissie en de Jongste Jeugd commissie 
georganiseerd. 
 
Hockey-technische commissie 
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De hockey-technische commissie bestaat uit de volgende personen: 
-Jan van Maanen, voorzitter 
-Bauke Bickel, technische beleid 
-Stijn Couwenberg, technische beleid en technisch manager 
-Jacco Lanser en Jan van Maanen, meisjes lijn 
-Monique Vogel, jongens lijn vanuit jongste jeugd commissie 

-Babette van ’t Zelfde, Communicatie en jongens lijn 

-Harm Zwijnenberg, seniorenlijn 

 
Accommodatiecommissie  
   
- Jacques Gommers 
- Cor Laheij, adviseur 
- Machiel Parel 
- Erik Schwencke 
- Erik Smalbroek 
 
  Barcommissie 
 
-Bauke Bickel 
- Rebecca Kamminga 
- Cor Laheij, adviseur en vergunninghouder 
- Jolanda Paardekooper, voorzitter en inkoop 
- Erik Schwencke, financiën 
- Denise Vos, indeling bardiensten 

 
Continuïteitscommissie 
 
-Gabrielle Klijn 
-Jan van Maanen 
-Bart Romeijn 
 

Communicatiecommissie 
 

- Isabel van Heck 
- Vacature voorzitter 
-Vacatures (min. 2) 
 
Jongste jeugdcommissie 
 
- Anne-Marie de Graaf- 
  Dekker 
- Gabrielle Klijn 
- Cora van Kleef 
- Christien Kraaijeveld 
- Monique Vogel 
 
Materiaalcommissie 
 
- Lia Prins 
- Erik Schwencke (ondersteuning) 
 
 
 
Scheidsrechterscommissie 
 
- René de Jong 
- Bart van Leeuwen, adviseur 
- Arwen van der Voorden 
- Vacatures (min. 2) 
 
Sponsorcommissie 
 
- vacatures (min. 3) 
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Tuchtcommissie 
 
- Bart van Leeuwen 
- Georgette Kunz 
- Alexander Ter Meulen 
 
VOG-coördinator 
 
- Jacqueline Stigter 
 
Wedstrijdsecretariaat 
 
- Babette van ’t Zelfde 
-Vacature 
 
Zaalhockeycommissaris 
 
- Yvonne Innemee 

 
Zaterdagcommissarissen 
 
- Luuk Innemee  
- Nouk van ’t Zelfde 
-Lucas Vogel 
 
10.   Samenstelling bestuur 
 
Aftredend is de heer Korstiaan Rietveld , algemeen bestuurslid, en niet herkiesbaar. 
Conform artikel 11 van de Statuten en artikel 13 van het Huishoudelijk Reglement draagt het bestuur 
de algemene ledenvergadering mevrouw Anne-Marie de Graaf - Dekker voor om zitting te nemen in 
het bestuur en verzoekt de algemene ledenvergadering haar als bestuurslid te benoemen. 
Aanwezigen tijdens ALV gaan akkoord met deze benoeming: 
 

• Voorzitter: Henk van Muijen 

• Penningmeester en secretaris: Erik Schwencke 

• Nathalie van Schoonhoven: bestuurslid communicatie, scheidsrechterszaken  en sponsoring. 

• Annemarie de Graaf – Dekker: bestuurslid Jeugd zaken. 
 

Bestuur zoekt nog naar verdere uitbreiding met 1 à 2 bestuursleden (o.a. secretaris). We zijn in 
gesprek met 1 kandidaat. 
 

11.   Rondvraag 
 

Babette van ’t Zelfde: 

• geeft aan dat ten behoeve van het transport van trainingsmaterialen naar veld 2 naar een 
betere kruiwagen gezocht moet worden. 

• verzoekt naar aanpassing/verruiming alcoholbeleid na 16.00 uur  
Dewi van der Lans: 

• vraagt om vastlegging AVG beleid op website. 
 
Het bestuur zal dit oppakkken. 

 
Sluiting 

 
De voorzitter sluit om ongeveer 22:45 uur de vergadering onder dankzegging voor ieders 
aanwezigheid, bijdrage en aandacht. 
 
 

 Opgemaakt, vastgesteld en ondertekend: 

 


